ARE YOU READY? 准备好了吗?







Captivating and the Shenzhen Charity Federation proudly present CAPTIVATING 和深圳市慈善会联合荣誉出品



gpa GLOBAL

8AM TO 1PM | MARCH 16, 2024 2024年3月16日早上8点到下午1点 SHEN WAI INTERNATIONAL SCHOOL 深圳外国语学校国际部

For ages 5 to 11 years old. 280 RMB Entry Fee (Parents are free!) Includes t-shirt and medal! Registration closes by 1:00 PM on March 1, 2024 (Friday) or when full.

参赛年龄5至11岁。 280 元报名费包含T恤和奖牌,家长免费。 报名将于2024年3月1日星期五下午1点截止或额满为止。

Represent your home country in a Mini Olympics for Kids, with lots of sports and other fun activities! All funds raised help impoverished children in China reach out for a better tomorrow.

参赛儿童代表自己国家参加迷你奥运会,感受趣味无限 的游戏与运动项目,本次活动的所有收益将用来帮助中 国贫困儿童,改善生活,拥有更加美好的未来。

REGISTER NOW! 现在报名!

Scan the QR code or visit our website. 扫码或者登陆网站进行报名。



www.captivatingevents.org

QUESTIONS?

kidzwithheart@captivating.org

+86 755 2667 4830 (8:30 AM to 5:30 PM weekdays)

> 有问题欢迎邮件或致电(周一到周五早 上 8:30 到下午 5:30)

GOLD SPONSOR | 黄金级赞助商

SILVER SPONSOR | 银级赞助商



LOCATION SPONSOR \ 场地赞助商



MEDIA/EVENT PARTNERS | 媒体合作伙伴

















